
KS Gradišče
Letna skupščina Zveze borcev NOV- Konec marca so se v velikem številu

zbrali člani zveze borcev NOV iz Gradišča na svoji skupščini. Poročilo o delu
organizacije v preteklem obdobju je podal predsednik KO ZB NOV dr. Saša
Cvahte. Iz poročila je razvidna bogata dejavnost članov KO ZB, ki so kljub
visoki povprečni starosti 70 let še vedno zelo aktivni v družbeno političnih
organizacijah in samoupravnih organih v KS, v občini, v okviru mesta in
republike. Tudi delo v komisijah je vsestransko. Socialno zdravstvena komisija
skrbi predvsem za ustrezno zdravstveno pomoč in pomoč socialno ogroženim,
ter sosedske pomoči potrebnim starejšim članom. Komisija za varstvo spome-
nikov je zahtevala obnovitev spomenika padlim iz KS na Vrtači. Ni \\ pa uspelo
zagotoviti skrbništva za republiške spomenike NOV na območju krajevne
skupnosti Gradišče. Komisija za tradicije dobro sodeluje s šolami v KS in šolo
Nova vas na Blokah. Uspešno je lani izvedla med mladimi akcijo »Revolucija še
traja .. .<• Borci SNOUB Matija Gubca se vključujejo v delo v osnovni šoli Majda
Vrhovnik. V okviru obravnave zgodovine NOV so imeli v januarju in februarju
šest predavanj, v aprilu pa načrtujejo ekskurzijo ufiencev v kraje znane po
NOV.

KO ZB NOV je organizirala tudi prijetno tovanSko srečanje borcev ob novem
letu v Iskri, z bogatirn kulturnim programom. Člani KO ZB NOV so organizirali
tudi izlet v Rezijo, letos pa načrtujejo izlet v Benefiijo in Furlanijo.

V razpravi so med drugim poudarili, da bi morali posvetiti več skrbi tnladim
in se potruditi, da jim približamo tradicije NOV.

* * *

Akclja za čisto in zeleno Ljubljano - Kakor vsako leto je tudi to pomlad
koordinacijski odbor za čisto in zeleno Ljubljano v KS Gradišče, ki ga vodi ing.
Veroljub Maksimovski, organiziral akcijo čiščenja in urejanja okolja, v katerem
živimo in delamo. S skupno delovno akcijo naj bi uredili okolje v Casu od 13. -
18. aprila. O akciji so bili obveščeni vsi hišni sveti, delovne organizacije in šole
v Krajevni skupnosti. Odziv ni izoslal. Na zaključni dan akcije, 18. aprila, je bilo
tudi organizirano dežurstvo na sedežu krajevne skupnosti. Vsi zainleresirani
pa so lahko svoje želje glede odvoza materiala sporočili po telefonu. Prve so se
odzvale pozivu na akcijo šole in sicer Osnovna šola Majda Vrhovnik, Ežkonom-
ska srednja šola Boris Kidrič in Srednja zdravstvena šola. Ker poteka pri njih
akcija neprekinjeno vse leto, jih velja posebej pohvaliti. Prav tako moramo dati
priznanje vodstvu gostilne »Pod lipo«, kjer so takoj po obvestilu pričeli urejati
okolico gostišča, ter drugitn podjetjem in ustanovam, ki skrbijo za urejen
zunanji videz.

Vsi pa želimo, da bi akcija »Za čisto in zeleno Ljubljano« zajela vse naše
krajane, da bi trajala vse leto ter prispevala k lepšemu, urejenemu in zdravemu
bivalnemu okolju.

A. Ž.


